



聖保羅書院基金有限公司  
**ST. PAUL'S COLLEGE FOUNDATION LIMITED**

聖保羅書院 165 周年 10 公里慈善跑

**SPC 165<sup>th</sup> Anniversary 10 KM Sponsored Run**

In support of the St. Paul's College Foundation, St. Paul's College Alumni Association will launch the SPC 165<sup>th</sup> Anniversary Sponsored Run on 25<sup>th</sup> September, 2016. The full 10 KM run will be a walk through SPC history, from our first campus in Glenealy in the 19<sup>th</sup> Century through Bonham Road Campus to the new Primary School Campus on Victoria Road.

I would like to appeal to all of you for your support in this event through your participation or donation. Please refer to the SPCAA website for details.

## 2 Categories of Participants

- 10 KM Full Historical Run and 7 KM Campuses Run – age from 12 or above [sponsorship / funds raised must be no less than HK\$1,000]
- Primary Kids Fun Run – Primary Class 1-3 [sponsorship / funds raised must be no less than HK\$200]

Deadline: 20<sup>th</sup> September, 2016 (Tuesday)

## Awards

- The first five runners will each be presented with a prize at the closing ceremony
- A certificate will be presented to each participant to commemorate this event

## Registration

- All Runners must submit a Registration Form which can be downloaded from our website
- Please enclose the required registration fee / funds raised with a crossed cheque made payable to "St. Paul's College Foundation Limited"
- Please indicate 『**165<sup>th</sup> Anniversary Sponsored Run**』 on the mailing envelope and return on or before the deadline, 20<sup>th</sup> September, 2016 to St. Paul's College Foundation Limited or the School Office
- All mail should be addressed to St. Paul's College Foundation Limited, 69 Bonham Road, Hong Kong for the attention of Ms. Josephine K.M. Ho, Foundation Secretary
- Enquiry : 2859-8441 / Email : [spcfoundation@spc.edu.hk](mailto:spcfoundation@spc.edu.hk) / Fax : 2559-7075 / Jerome Ng: 5199-9319 or Simon Lai: 9102-5043

Your support means a lot to us as well as the students of St. Paul's College. We thank you in advance for your generous contributions.

**Josephine Ho**

Josephine Ho Kwai Ming, Foundation Secretary

1<sup>st</sup> September, 2016



聖保羅書院基金有限公司  
ST. PAUL'S COLLEGE FOUNDATION LIMITED

聖保羅書院 165 周年 10 公里慈善跑  
SPC 165<sup>th</sup> Anniversary 10 KM Sponsored Run

「聖保羅書院同學會」為支持本基金籌款活動，於2016年9月25日(星期日)舉辦『聖保羅書院165周年10公里慈善跑』。[十公里歷史長跑] 跑手將會由十九世紀鐵崗舊址起跑途經般咸道校舍，再直達域多利道聖保羅書院小學，見證聖保羅書院165年歷程。

謹此呼籲各位透過以下方式支持我們，踴躍參加及踴躍捐贈，多謝各位。

詳情請瀏覽聖保羅書院同學會網頁。

### 參賽項目

- [十公里歷史長跑] 及 [七公里校舍跑] 的參賽跑手年齡必須 12 歲或以上 (每位報名費 / 基金捐款港幣 1,000 元或以上)
- [小學組校園活力跑] 參賽跑手為小學 1-3 年級學生 (每位報名費 / 基金捐款港幣 200 元或以上)

報名截止日期 - 2016 年 9 月 20 日(星期二)

### 參賽獎項

- 每項目首勝出的五位參賽者均獲大會頒發獎品
- 每位參賽者均獲大會頒派出席證書

### 報名辦法

- 所有參賽者必須自行填妥報名表格，報名表格亦可在本基金或校友會網頁下載
- 請將報名表格及基金捐款連同劃線支票寄回，並請抬頭寫上「聖保羅書院基金有限公司」
- 所有報名表格請於截止日期 2016 年 9 月 20 日或之前寄回聖保羅書院基金有限公司或交回中、小學辦事處，信封面請註明『聖保羅書院 165 周年 10 公里慈善跑』
- 回郵地址：聖保羅書院基金有限公司，香港般咸道 69 號，基金秘書何桂明小姐收
- 查詢電話：2859-8441 / 電郵：[spcfoundation@spc.edu.hk](mailto:spcfoundation@spc.edu.hk) / 傳真：2559-7075  
Jerome Ng: 5199-9319 or Simon Lai: 9102-5043

我們衷心感謝您的慷慨捐助與支持。

Josephine Ho  
何桂明小姐 (基金秘書)

2016 年 9 月 1 日



聖保羅書院基金有限公司  
ST. PAUL'S COLLEGE FOUNDATION LIMITED

聖保羅書院 165 周年 10 公里慈善跑  
SPC 165<sup>th</sup> Anniversary 10 KM Sponsored Run

REGISTRATION FORM 報名表格

**Category 參賽項目：** Remarks: Please put  in the appropriate box 請把  放在適當的方格上

- [10 KM Full Historical Run] - sponsorship / funds raised must be no less than HK\$1,000  
[十公里歷史長跑] - 每位報名費 / 基金捐款港幣 1,000 元或以上
- [7 KM Campuses Run] – age from 12 or above (sponsorship / funds raised must be no less than HK\$1,000 )  
[七公里校舍跑]的跑手年齡必須 12 歲或以上 (每位報名費 / 基金捐款港幣 1,000 元或以上)
- [Primary Kids Fun Run] – Primary Class 1-3 (sponsorship / funds raised must be no less than HK\$200)  
[小學組校園活力跑] 參賽跑手為小學 1-3 年級學生 (每位報名費 / 基金捐款港幣 200 元或以上)

Name ( English ) : \_\_\_\_\_ 姓名 ( 中文 ) : \_\_\_\_\_

College 中學 (class 班別 [number 學號] \_\_\_\_\_ [ ] ) / Parent 家長

Primary 小學(class 班別 [number 學號] \_\_\_\_\_ [ ] ) / Parent 家長

Alumnus 校友 ( Graduation Year \_\_\_\_\_ )

Contact Person: Name \_\_\_\_\_ 聯絡人姓名 \_\_\_\_\_

Mobile 手電 : \_\_\_\_\_ 電郵 E-mail : \_\_\_\_\_

**Remarks 備註：**

1) Once registration is confirmed, there will NEITHER be any refund nor change of name

當報名表格一經確認，所有報名費用一律不能退回和轉讓

2)  Official Receipt (For tax deduction purpose) 索取收據 ( 可作扣稅用途 )

Address 地址 ( In Block Letters 請用正楷 ) : \_\_\_\_\_

I would not be able to participate in the sponsored run but would like to make a donation of HK\$ \_\_\_\_\_

Donor 捐款人 : \_\_\_\_\_ Date 日期 : \_\_\_\_\_

( Name and Signature 姓名及簽署 )

Contact 聯絡: \_\_\_\_\_

